

List of Websites and Other Online Channels Operated by HSH Group
香港上海大酒店集团运营的网站及其他在线渠道列表

We disclose to you the websites and other online channels operated by The Hongkong and Shanghai Hotels, Limited and its group companies and affiliates (**HSH Group, we, or us**) as follows. Based on your consent, we may collect your personal information via the following websites and channels.

我们向阁下公开由香港上海大酒店集团及其附属公司（「香港上海大酒店集团」、「本集团」或「我们」）运营的网站及其他在线渠道如下。基于阁下的同意，我们可能通过以下网站或渠道收集阁下的个人信息。

Official Websites	
Name 网站名称	Website Address 网站地址
HSH Group 香港上海大酒店集团	www.hshgroup.com
Peninsula Hotels 半岛酒店集团	www.peninsula.com
Peninsula Boutique 半岛精品店	www.peninsulaboutique.com
Z Bar at The Peninsula Chicago 芝加哥半岛酒店 Z Bar	www.zbarchicago.com
LiLi at The Peninsula Paris 巴黎半岛酒店莉莉中菜厅	www.liliparis.fr
The Peninsula London Project 半岛酒店伦敦项目官方网站	www.peninsulalondonproject.co.uk
The Peninsula Residences, London 伦敦半岛公寓	www.peninsularesidences.london
Quail Lodge & Golf Club 鹑园高尔夫球会	www.quailodge.com
The Repulse Bay 浅水湾影湾园	www.therepulsebay.com
The Peak 山顶凌霄阁	www.thepeak.com.hk
The Landmark (Ho Chi Minh, Vietnam) The Landmark (越南胡志明市)	www.thelandmarkvietnam.com

芝加哥半岛酒店 Z Bar									
LiLi at The Peninsula Paris 巴黎半岛酒店 莉莉中餐厅	N/A	@parislili	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A
Old Manila at The Peninsula Manila 马尼拉半岛酒店 Old Manila 餐厅	N/A	@old_manila	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A	N/A

(1) PenChat – Private Message Services based on WhatsApp, Facebook Messenger, WeChat, and LINE

PenChat -基于 WhatsApp, Facebook Messenger, 微信和 LINE 的即时互动服务

You may contact us via privacy@peninsula.com or other manners as set out in Section 6 or Appendices of Data Privacy & Security Policy.

阁下可随时以电邮方式通过 privacy@peninsula.com 以及《资料隐私和安全政策》第 6 条或附件中所列其他方式与我们联系。